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Sprawozdanie
Bu rmistrza Mie ro szo w a z czy nno ś ci wykonywanych

w okresie międrysesyjnym od dnia 31 maja 2011 r. do dnia 30 czerwca 2011r,

Wysoka Rado, Szanowni Goście!
W okresie międzysesyjnym podj ąłem następuj ące czynności :

W zakresie Finansów:
1. Spłaciłem terminowo raty pożyczek i kredytów orazprzekazałemnalężnę części dotacji

dla OPS i MCK.
2. Wydałem Zarządzenie Nr 631201l z dnia 3l maja w sprawie wprowadzenia zmian

w budżecie gminy Mieroszów na20l1r.
3. Wydałem 2 decyzje umorzenia podatku od nieruchomości na kwotę 280 zł i podatku

rolnego 7 zł dla osób fizycznych.
4. Zgodnie z podpisanym aktem notarialnym dotyczącym zwiększenia udzińow Gminy

\./ Mieroszów w Spółce Sanikom w Lubawce w dniu 29 czewvca br. przekazałem należną
kwotę udziałów w wysokości 44.500 zł.

W zakresie Gospodarki Nieruchomościami, Rolnictwa i Działalności Gospodarczej:
I. Sprzedałem:

- 13 czerwca 2011r.:
1. lokal mieszkalny dla najemcy w Mieroszowie ul. Mickiewicza7ll
- za kwotę 4.610zł;

II. Przeprowadzilem przetargi na sprzedaż:
l. lokalu mieszkalnego o pow. 2lm2 położonego w Mieroszowie

ul. Dąbrow szczakow 29 l 2
Cena wywoławcza stanowi kwotę *2I.000zł;
Do przetargu przystąpiła jedna osoba.
P r zetar g zakończył się wynikiem ne gatywnym, ponieważ o soba
nie zaproponowała postąpienia .

2. lokalu mieszkalnego o pow. 63,80m2 połozonego w Mięroszowie
* pl. Niepodległości 20llv 

Cena wywoławczastanowi kwotę -73,0O0zł
Do ptzetargu nie przystąpiła żadna osoba.
P rzetar g zakończył się wynikiem ne gatywnym;

3 . nieruchomości gruntowej niezabudow anej, położonej w Kowalowej,
składającej się z działki nr 24512 o powierzchni 0,7698 ha;
Cena wywoławcza stanowi kwotę - 11.500zł;
Do przetatgu nie przystąpiła żadna osoba.
Ptzetarg zakończył się wynikiem negatywnym;

III. Ogłosiłem przetargi na sprzeelażz
1. nieruchomości rolnej bęz zabudowń, położonej w Nowym siodle,

składającej się z działkinr 57 o powierzchni I,2340ha;
2. nieruchomości gruntowej bezzabudowań (pod zalesienie), położonej

w Kowalowej, składającej się z działki nr 14 o powierzchni 0,3l79 ha.
IV. Wydalem:

- dwa zaświadczenia o wpisie do ewidencji działalności gospodarczej,
- cztery zaświadczęnia dotyczące istniejących wpisów,
- dziewięć zaświadczeń o zmianachwe wpisach do ewidencji działalności gospodarczej,
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- pięó decyzji o wykreśleniu wpisu z ewidencji działalności gospodarczej.
Y.7 czerwca}Otl r.z

- podpisałem akt notarialny o objęciu udziałów w spółce z o. o. Przedsiębiorstwo
Gospodarki Komunalnej ,,SANIKOM", w którym objąłem 89 nowo utworzonych
udział.ów o wartości nominalnej po 500 zł. każdy, to jest o łącznej ich wartości
44.500 zł. (zgodnie zUchwałąRady Miejskiej Mieroszowaz dn.29 pńdziernika 2010r,
ntLYIII|258/I0), które zostały pokryte z dochodów majątkowych Gminy;

VI. 15 czerwca2011r.z
- podpisałem akt notarialny, pod nazwą akt założycielski sp. z o.o. (Firma Spółki brzmi:

Zal<ł.ad Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o.), w którym zapisano, że
zgodnie z Uchwałą Rady Miejskiej Mieroszowa z dn. 30 września 20l0r. nr
LVIIl246l10, Gmina Mieroszów jest ,,Wspólnikiem". Kapitał zakładowy Spółki wynosi
5.000zł i dzieli się na 50 niepodzielnych udziałów o wartości po 100 zł. kazdy,które
zostały objęte przez Gminę Mieroszów i już pokryła w gotówce.

W dniu 16 częrwca 20I1r. odbyłem Walne Zgromadzenie Udziałowców Spółki pn.: ZakJad
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej sp. z o.o. w Mieroszowie, na którym wybrałem
trzęch członków Rady Nadzorczej w osobach: Ewa Łuczak, Paweł Polewski, Stanisław
Kuźniar. Rada Nadzorcza ukonstluowując się wybrała przewodniczącego w osobie Pana
Stanisława Kuźniara, sekretarza Panią Ewę Łuczak, członka Rady Nadzorczej Pawła
Polewskiego oraz powołała prezesa spółki w osobie Pana RyszardaMoździocha.

w zakresie Gospodarki przestrzennejo InwesĘcji i ochrony Środowiska:
1. W dniu 6 czerwca2011 r. podpisałem umowę narealizacje zadaniapn. Remont budynku

przy ul. Zeromskiego Ż8, wykonawcą zadania jest Zal<ład, Ogólnobudowlany ,,BUD-
MICH" Krzysztof Michalak z siedzibąw Wałbrzychu ul. II Armii 6b, wartość zadariato
5II.341,94 zł brutto zadanie jest dofinansowane z środków Programu Rozwoju
Obszarów Wiejskich. Zadanię będzie polegało na remoncie budyŃu MCK, a zakres
będzie obejmował m. in.: wymianę pokrycia dachu; remont podłóg, wymiana stolarki;
remont pomieszczeń sanitarnych na parterze,

2. W dniu'I czerwca2011 r. ogłosiłem przetarg nieograniczony na wykonanie zadaniapn,:
Centrum wypoczyŃu i rekreacji w Golińsku zadanie będzie polegało na remoncie klubu
i będzie obejmowało wykonanie m. in. naprawy tyŃów i ścian; malowanie ścian
i sufitów; montaż nowej stolarki drzwiowej i okiennej; remont podłogi. W dniu 22
czerwca odbyło się otwarcie ofęrt nazadnię wpłynęła jedna oferta.

3, W dniu 15 czerwca2}Il r. ogłosiłem przetargnieograniczony na wykonanie zadaniapn;
Budowa oświetlenia drogowego w ul. Wałbrzyskiej w Mieroszowie, termin składani
ofert: do 30.06.2011 r. Zadanie będzie polegać na wykonaniu oświętlenia drogowego
przy ul. Wałbrzyskiej, zostanie wykonanych 17 punktów oświetleniolvych.

4. W dniu 14 czerwca br, brałem udział w spotkaniu w sprawie odbudowy linii kolejowej
Wałbrzych - Mieroszów, Otovice - Tłumaczów. Spotkanie zostało zorganizowane
z inicjatywy BurmistrzaMiasta i Gminy Radków, w spotkaniu uczestniczyliDyrektorzy
Wydziałów Urzędu Marszałkowskiego, Radni Sejmiku Województwa Dolnośląskiego
oraz przedstawiciele PKP. Na spotkaniu została omówiona koncepcja przebiegu linii
kolejowej, w ramach tej linii planowana jest odbudowa odciŃa linii Tłumaczów -

Otovice.
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Wydałem Postanowienia o dopuszczeniu Gminy Wałbrzych, Polskiego Klubu
Ekologicznego, Stowarzyszenia Miłośników Unisławia Śląskiego i Gór Kamiennych,
Suchych i Wałbrzyskich oraz Komitetu Obrony Praw Mieszkańców Wałbrzycha do
udziaŁu na prawach strony w postępowaniu w sprawie wydania decyĄi
o środowiskowych uwarunkowaniach zgody na realizacje przedsięwzięcia polegającego

na ,,Zmianie koncesji na wydobycie melafiru ze złoża ,,Rybnica Leśna", gmina
Mieroszów, powiat wałbrzyski."
Wszczfiem postępowanie administracyjne w sprawie Odprowadzania gnojowicy
zzabudowń gospodarczych usytuowanych w granicach nieruchomości oznaczonej jako

dzińka o nr ewidencyjnym 42 Obręb Nowe Siodło do cieku wodnego biegnącego
równolegle do drogi powiatowej nr 3383D.
Wszcząłem postępowanie administracyjne w sprawie Składowania nięzabezpieczonych
płyt eternitowych falistych na terenie nieruchomości oznaczon'ej nr ewidencyjnym 245
Obręb Mieroszów 1.

Wszcząłem postępowanie administracyjne w sprawie nielegalnego składowania
mieszanych odpadów komunalnych na terenie nieruchomości oznaczonej
nr ewidencyjnym 160 Obręb Nowe Siodło.
Wydałem I decyĄe zezwalająca na usuniecie drzew oruz 1 decyzje o zmianie decyzji
zezwalającej na usuniecie drzew ztęręnu nieruchomości położonych Sokołowsku oraz
w Mieroszowie.
Wydałem 2 postanowienia o zgodności wstępnego podzińu nieruchomości
z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla nieruchomości połozonych
w Rybnicy Leśnej i Unisławiu Śtąst<im.

Wydałem 16 wypisów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
Gminy Mieroszów.
Podałem do publicznej wiadomości na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
informację o możliwości ubiegania się przęz mieszkńców gminy o dotację celową na
dofinansowanię zadań polegających na budowie przydomowych oczyszczalni ścieków
lub budowie przyłączy do istniejącej sieci kanalizacji sanitarnej, zgodnie z lJchwałą
Nr VII/25/11 Rady Miejskiej w Mieroszowie z dnia 28 lutego 20IIr. w sprawie zasad
i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji celowej na realizacje zadań z zakłesu
ochrony środowiska i gospodarki wodnej (Dziennik Urzędowy Województwa
Dolnośląskiego Nr lI9 poz.l897 z 20011r.) Na stronie BIP dostępne są również wnioski
o udzielenie wyżej wymienionej dotacji.
Wydałem decyzję na zajęcie pasa drogowego przy ulicach Ogrodowa i Podgorze oraz
Dąbrowszc zaków naliczaj ąc sto sowane opłaty.

14. Podpisałem umowę na organizację robót publicznych dla 6 osób od 1.06.20II-
30.07 .20ll.

15. Podpisałem porozumienie na organizację prac społeczno użytecznych dla 20 osób od
L06-28.07.ż0II.
Podjąłem decyzję, aby w okresie wakacyjnym oświetlęnie drogowe działało całąnoc.
Zakupiono i zamontowano urządzeniazabawowe na placu zabavl przy ul, Kościelnej.
Gmina przystryiła do konkursu pn. 100 placów zabaw na l00 lat NIVEA, zgłoszono do
udziału plac zabaw przy ul. Kościelnej, nagrodą jest wyposażenie placu zabaw, nagroda
ptzeznaczona jest dla 100 placów zabaw, które uzyskają największą ilość głosów

l3.

16.
I7,

18.
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w głosowaniu internetowym, głosy są zbięrane codziennie. Na plac zabaw
w Mieroszowie mozna głosować pod adresem:

hĘ://www. 1 OOlatnivea.pllglosowanie/plac/1 04

W zakresie Rozwoju, Promocji i Oświaty:
1. W dniu 01 czerwca uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu członków Stowarzyszenia

Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej Omówiono program i kierunki rozwoju DOT na
2011 rok orazprzyjęto sprawozdanie finansowe i merytoryczne za2010 rok

ż. W dniu 02 częrwca odbyłem spotkanie z Wojewodą Dolnośląskim panem Aleksandrem
Markiem Skorupą w sprawie wsparcia finansowego zadń związanych z likwidacją
skutków klęsk zywiołowych na terenie Gminy Mieroszów.

3. W dniach 3 - 5 częrwca uczestniczyłęm w imprezach sportowych, rekreacyjnych
i kulturalnych organizowanych w ramach 36. Dni Ziemi Mieroszowskiej

4, 10 czerwca uczestniczyłem w święcie Szkoły Podstawowej w.Mieroszowie w Pikniku
Rodzinnym, a 15 czerwca w przeglądzie Tworc,zości Wieku Przedszkolnego z udziałem
dzieci zczech

5. |6 czerwca podpisałem umowę z Zarządem Województwa Dolnośląskiego na
finansowanie realizowanego zadania Centrum Wypoczynku i Rekreacji w Golińsku
w ramach działania 4|3 Wdrużanie Lokalnych Strategii Rozwoju w zakresie operacji
odpowiadającym warunkom przyznania pomocy w ramach działania Odnowa Wsi
objętego PROW naIata2007-2013 realizowanej przez lokalną grupę działania o nazwie
Stowarzyszenie Lokalna Grupa działaniaKwiat Lnu w Lubawce.

6. W dniu I7 częrwca uczestniczyłem w obchodach jubileuszu 65-1ecia Szkoły
Podstawowej w Sokołowsku. Placówce przekazałem tablicę multimedialną
z oprogramowaniem.
W dniach 17-20 częrwaa v,Iraz z delegacją uczestniczyłem w spotkaniu przedstawicieli
wladz samorządolvych i mieszkańców miast i gmin friedlandzkich w Korfantowie
żI czętwca uczestniczyłem w zv,llczajnym Zgromadzeniu Wspólników TBS Kamienna
Góra. Przyjęto sprawozdanie merytorycznę i finansowe za2010 rok
ż2 azcrwca uczestniczyłem w uroczystości zakończenia roku szkolnego w PSP
Kowalowa

10. W dniach 27 - 28 czerwca 2011 roku uczestniczyłem w posiedzeniu Euroregionalnego
Komitetu Sterującego Stowarzyszenia Gmin Polskich Euroregionu Glacensis z partnerem
czeskim w Rychnowie. W ramach posiedzenia odbyła się prezentacja realizowanych
projektów wspartych z Funduszu Mikroprojektów. W ramach rankingu złożonych
wniosków wniosek Gminy Mieroszów ,, Pod jednym dachem - sąsiedzkie spotkania
2011 znalazł się na pozycji 3, zyskując 85,50 punktu

ponadto:
1. Odbyłem spotkanie z sołtysami
2. Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej i Komisji Problemowej

ds. O światy or az przedłożyłem sto sowanę materiały

Wysoka Rado, Szanowni Państwo

Zbliża się termin rozpoczęcia historycznego, pierwszego przewodnictwa Polski w Radzie

Unii Europejskiej

i

7.

8.

9.

U.
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Na równYch Prawach tworzymy nowe oblicze Europy, Europy nowocze§nej, otwartej
współpracęo Europy przyjaznej, Europy dialogu i pokoju.

1 liPca 20l1 roku Polska stanie na czele Rady Unii Europejskiej. Polska prezydencja to
wYdarzenie waŻne dla na§ wsrystkich. Obejmując przewodnictwo stajemy się
gospodarzem większości unijnych wydarzeń.

31 maja 20ll r. Rada Ministrów przyjęła ,,Program 6-miesięczny polskiej Prezydencji
w Radzie Unii EuroPejskiej'o przedłożony przez pełnomocnika rządu ds. przygotowania
organów administracji rządowej i sprawowania przezRP przewodnictwa w Radzie UE.

GłównYm zadaniem Polskiej Prerydencji będzie wprowadzenie Unii Europejskiej na
tory szYbkiego wzrostu gospodarczego i wzmocnienie siĘ poli§cznej wspóInoty. Aby ten
cel zrealizowaĆ, Polska prezydencja chce się skupić na trzech podstawowych

Priorytetach: ,,rntegracji europejskiej jako źródle wzrostu", ,rBezpiecznej Europie,,,
i ,rEuropie korzystającej z otwartości''.

wspólnie więc będziemy konĘnuować budowę Europy, Europy bezpiecznej,
rozwijającej się, nowocze§nej, ale jednocześnie wiernej swym historycznym korzeniom.
RÓwnoPrawne członkostwo w Unii to najlepsza gwarancja naszej państwowości
i tożsamości narodowej.

CieszYmY się, Że na§ze mlode pokolenie jest coraz bardziej otwarte. Ma możliwość
sPoĘkania się, moŻliwoŚĆ nauki języków naszych sąsiadów, możliwość poznania historii,
tradycji, a to owocuje eliminacją podstawowych barier między nami.
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